
Tilläggsförslag till ärende SP4, Kommunstyrelsen 2018-12-03 

Yttrande över verksamhetsplan för detaljplanering 2019  

Vänsterpartiet ser positivt på Samhällsbyggnadsnämndens arbete med att ta fram detaljplaner för 
Borås Stad, för att uppnå mål om bostadsbyggande och byggande av lokaler för kommunal service. 
Vänsterpartiet ser dock med oro på förslagen under punkt 41 och 42 på sidan 13 i förslaget till 
verksamhetsplan. Där uppges att två detaljplaner för byggnation av flerbyggnadshus på kommunal 
mark ska tas fram i samband med arkanvisningstävling. Med tanke på den skriande bostadsbrist som 
råder i Borås Stad, där det framför allt finns ett stort behov av hyresrätter med rimlig hyra vore det 
lämpligt att allmännyttan får chansen att bygga här, utan att arbetet fördröjs av ett 
tävlingsförfarande. 

 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi att 

- meningen ”Detta arbete kommer ske i samband med markanvisningstävling” stryks under 
punkt 41 och 42 på sidan 13 i förslaget till verksamhetsplan 

- meningen ”Denna mark ska erbjudas allmännyttan för byggnation av hyresrätter” tillförs 
under punkt 41 och 42 på sidan 13 i förslaget till verksamhetsplan 

 

För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 

Ida Legnemark och Stefan Lindborg 

 


